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خانه ملت

رویداد  یـــاد و خاطـــره شهـــدا، به  ویـــژه »شهیـــد عبـــاس باغســـتانی« کـــه 

4 شهریـــور 67 بـــه مقام شـــامخ شهـــادت نائل گشـــت، گـــرامی باد.  شماره 1462 -سه شنبه  5 دی 1402

 

کوتاه

 بازپرداخت اقساط نهضت 
ملی مسکن پلکانی می شود

رئیس هیئت عامل صندوق 
از  یکی  گفت:  مسکن  ملی 
کننده  خوشحال  اتفاقات 
اقساط  پرداخت  روند  تغییر 
پلکانی  به  یکسان  حالت  از 

است.
»محمدرضا اسماعیلی« درباره 
مسکن  ملی  نهضت  متقاضیان  به  تسهیلات  پرداخت 
داده  رخ  ابتدای سال  از  که  است  پرداختی  این  گفت: 
به  خانه  تحویل  آن  ماحصل  شده  پروژه ها  صرف  و 
متقاضیان است.وی ادامه داد: برخی از این خانه ها در 
قالب نهضت ملی مسکن آغاز شده و بخشی دیگر قالب 
مسکن مهر بودند. دولت در تلاش است تا در اسرع وقت 
پروژه های حمایتی را به سر انجام برساند بر این اساس 

پروژه های با پیشرفت فیزیکی به سر انجام برسد.
اسماعیلی یادآور شد: اتفاق خوشحال کننده دیگر 
به  یکسان  حالت  از  اقساط  پرداخت  روند  تغییر 
پلکانی است. با توجه به شناخت از متقاضیان و 
مشکلات آنها در پرداخت اقساط با اجرایی شدن آن 

فشار کمتری به مردم وارد خواهد شد.

ظرفیت فرودگاهی کشور ۲۰ برابر 
تعداد پروازها است

مدیرعامل شرکت فرودگاه ها 
اگر  ناوبری هوایی گفت:  و 
تعداد پروازهای کشور به ۱۵ 
تا ۲۰ برابر افزایش پیدا کند، 
مشکلی بابت ارائه خدمات 
فرودگاهی به پروازها وجود 

ندارد.
فرودگاه ها  شرکت  مدیرعامل  نخجوانی«  »رضا 
ظرفیت  به  اشاره  با  ایران  هوایی  ناوبری  و 
 ۵۴ از  گفت:  کشور،  فرودگاهی  زیرساخت های 
فرودگاه زیر مجموعه شرکت فرودگاه ها و ناوبری 
ایران ۱۱ فرودگاه، بین المللی، ۳۲ فرودگاه  هوایی 
الباقی به عنوان »فضای گلف«  مرز بین المللی و 
زیرساخت  افزود:  می شود.وی  برده  نام  آن ها  از 
فرودگاه های کشور به اندازه ای است که اگر تعداد 
پروازها به ۱۵ تا ۲۰ برابر افزایش یابد، مشکلی بابت 
ارائه خدمات فرودگاهی به پروازها وجود ندارد؛ مگر 
در شرایط خاص مانند فرودگاه سیرجان که به دلیل 
انجام عملیات بهسازی روکش باند، پروازهای آن 

بسته شده است.

بالاخره دستور توقیف اموال 
مرتبطین چای دبش صادر شد

بندر  رجایی  شهید  گمرک 
عباس طی ابلاغیه ای دستور 
با  مرتبطین  اموال  توقیف 

چای دبش را صادر کرد.
معاون حقوقی حوزه نظارت 
هرمزگان  استان  گمرکات 
اداره کل  به  ابلاغیه  طی 
بنادر خواستار توقیف اموال و محموله های مرتبط با 
پرونده چای دبش شد. در این مکاتبه آمده است؛ با 
عنایت به ابلاغیه های صادره از سوی اجرای احکام 
خواهشمند  کشور  املاک  و  اسناد  ثبت  سازمان 
است دستور فرمایید چنانچه اموالی به نام اشخاص 
می باشد،  موجود  ویژه  منطقه  آن  در  ذیل  جدول 
مراتب به قید فوریت بررسی و ضمن اعلام نتیجه به 
این اداره کل نسبت به توقیف آن اقدام لازم معمول 
نمایند. شایان ذکر است تا زمان ابلاغ و اعلام رفع 
وارد  نامبردگان  به  متعلق  کالایی  توقیف چنانچه 
در  گردد،  آن صادر  برای  الکترونیک  انبار  قبض  و 
ضمن  نامه  این  مفاد  با  موضوع  شمول  صورت 

توقیف موضوع را به گمرک اعلام دارند.

از سوی معاونت قوانین مجلس؛

متن کامل لایحه اصلاحی بودجه ۱۴۰۳ به کمیسیون های تخصصی ابلاغ شد
کشور  کل   ۱۴۰۳ بودجه  اصلاحی  لایحه  کامل  متن 
پس از اصلاحات از سوی معاونت قوانین مجلس به 

کمیسیونهای تخصصی ابلاغ شد.
لایحه  اصلاحی  متن  در  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
بودجه ۱۴۰۳ نسبت به نسخه اولیه گام های مثبتی 
برداشته شده است. دولت در نسخه اصلاحی از لایحه 
بودجه سال ۱۴۰۳ جدولی از فروض مصارف به لایحه 
افزوده است که ۱۲ فرض مهم هزینه ای لایحه بودجه 
در آن درج شده است. علاوه بر این بازپرداخت حداقل 
۲۰ هزار میلیارد تومان از بدهی دولت به پیمانکاران 
که از محورهای مهم مورد مطالبه مجلس در برنامه 

هفتم بود در لایحه اصلاحی منظور شده است.
در  مجلس  نمایندگان  تأکیدات  به  توجه  با 
لحاظ  لزوم  بر  بودجه  لایحه  کلیات  بررسی  جلسه 
متناسب سازی حقوق بازنشستگان با شاغلین همطراز 
اصلاحی  لایحه  در  آن،  برای  پایدار  منابع  تأمین  و 
منابع حاصل از افزایش یک واحد درصد مالیات ارزش 
افزوده به این موضوع اختصاص یافته است. درنظر 
افزوده  ارزش  بر  مالیات  افزایش  درصد  یک  گرفتن 
بازنشستگان  حقوق  سازی  متناسب  موضوع  برای 
به دلیل ماهیت پایدار آنکه منجر به افزایش سقف 
نسخه  مثبت  نکته  که  نمی شود  دولت  استقراض 

اصلاحی لایحه بودجه اصلاحی دولت است.
یکی از نقاط قوت لایحه بودجه ۱۴۰۳ تلاش در جهت 
کنترل کسری بودجه است. بر همین اساس رویکرد 
بیش  از  و جلوگیری  منابع  دقیق تر  برآورد  در  دولت 
بودجه  ارتباط لایحه  است. همچنین  منابع  برآوردی 
با مصوبه برنامه هفتم در نسخه اصلاحی ارائه شده 

مانند  هایی  حوزه  در  عبارتی  به  است.  شده  تقویت 
متناسب سازی حقوق بازنشستگان، تأدیه بدهی های 
پیمانکاران طرح های عمرانی، در اولویت قرار گرفتن 
تکمیل و نهایی سازی طرح های عمرانی نیمه تمام 
به عنوان تکلیف سیاست های کلی و غیره این تطابق 

وجود دارد.

درباره  دو جانبه  تفاهم نامه  امضای  و  پرواز  برقراری 
تعمیرات و صلاحیت  پروازی در دیدار مسئولان ارشد 

هوایی ایران و کوبا مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
به گزارش دنیای هوادار؛ معاون وزیر حمل ونقل 
»محمد  کاپیتان  با  کوبا  هوایی  ارشد  مدیران  و 
و  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون  محمدی بخش« 

دیدار و  ایران  رئیس سازمان هواپیمایی کشوری 
گفت و گو کردند.

در این دیدار همکاری های دو جانبه بین سازمان 
پرواز،  برقراری  کوبا،  و  ایران  کشوری  هواپیمایی 
و  تعمیرات  درباره  دوجانبه  تفاهم نامه  امضای 
ارائه  برای  زمینه  کردن  فراهم  پروازی،  صلاحیت 

بررسی  و  بحث  مورد  مهندسی  و  فنی  خدمات 
تداوم  درباره  شد  مقرر  همچنین  گرفت.  قرار 
دو کشور  بین  نقل هوایی  و  همکاری های حمل 

جلسات متعددی برگزار شود.

آغاز همکاری های حمل و نقل هوایی ایران و کوبا
با امضای تفاهم  نامه ای مقرر شد؛

با  گفت:  نگهبان  شورای  سخنگوی 
ایرادات  برخی  ماندن  باقی  به  توجه 
و ابهامات در لایحه عفاف و حجاب، 
این لایحه برای اعمال اصلاحات لازم 
اسلامی شورای  مجلس  به  دیگر   بار 

 ارجاع شد.
به گزارش دنیای هوادار؛ »هادی طحان 
با  نگهبان،  شورای  سخنگوی  نظیف« 
اشاره به آخرین وضعیت لایحه موسوم 
به عفاف و حجاب گفت: شورای نگهبان 
نسبت به لایحه حمایت از خانواده از 
طریق ترویج فرهنگ عفاف و حجاب در 
مرحله قبل ایرادات و ابهامات متعددی 
را داشت که مجلس در جلسات خود 
مجددا  ما  و  کرد  اصلاح  را  موارد  این 
شورای  کار  دستور  در  را  لایحه  این 
نگهبان قرار دادیم و با بررسی های به 
عمل آمده مشخص شد که بسیاری از 

ایرادات و ابهامات برطرف شده است.
برخی  هنوز  حال  این  با  افزود:  وی   
ایرادات و ابهامات وارده به این لایحه 
پابرجا است و به همین خاطر بار دیگر 
لایحه را برای اصلاح مواردباقی مانده 
دادیم.سخنگوی  ارجاع  مجلس  به 

هر  کرد:  خاطرنشان  نگهبان  شورای 
و  ایرادات  همین  مجلس  که  زمان 
کند  اصلاح  را  مانده  باقی  ابهامات 
مجدداً  را  شده  اصلاح   لایحه  نیز  ما 
نگهبان  شورای  نهایی  نظر  و  بررسی 
را اعلام خواهیم کرد.رد دوباره برخی 
از سوی  مواد لایحه عفاف و حجاب 
که  است  شرایطی  در  نگهبان  شورای 
هیئت عالی نظارت مجمع تشخیص 
خود  قبلی  جلسه  در  نظام  مصلحت 
که ۲۱ آذر برگزار شد، مصوبه اصلاحی 
خصوص  در  اسلامی  شورای  مجلس 
با  مغایر  را  حجاب  و  عفاف  لایحه 
و  ندانسته  نظام  کلی  های  سیاست 

تأیید کرده بود.

بار دیگر؛
 شورای نگهبان لایحه عفاف

 و حجاب را رد کرد

معاون ارتقای کسب وکارهای بین المللی 
امضای  با  سازمان توسعه تجارت گفت: 
 ۸۷ آزاد  تجارت  توافق نامه  نهایی  سند 
درصد کد تعرفه کالاهای تجاری ایران و 

اتحادیه اقتصادی اوراسیا صفر می شود.
به گزارش دنیای هوادار؛ »سیدمحمدصادق 
قنادزاده« اظهار کرد: بعد از گذشت بیش از 
سه سال و انجام بیش از ۳۰ دور مذاکره، 
بین  آزاد  تجارت  توافقنامه  نهایی  سند 
ایران و کشورهای عضو اتحادیه اوراسیا 
، چهارم دی ماه در حاشیه اجلاس سران 
روسیه  پطرزبورگ  سن  در  اتحادیه  این 
به امضای وزیر صنعت، معدن و تجارت 
ایران و وزاری تجارت پنج کشور عضو این 

اتحادیه رسید.

قنادزاده با بیان اینکه توافقنامه تجارت 
بعد  اوراسیا  اتحادیه  و  ایران  بین  آزاد 
از تصویب در مجالس کشورهای امضا 
کننده قابل اجرا خواهد بود، تصریح کرد: 
تعرفه  توافقنامه  این  شدن  اجرایی  با 
ایران  بین  تجاری  کالاهای  درصد   ۸۷
اقتصادی  اتحادیه  عضو  کشورهای  و 
اوراسیا صفر خواهد شد.وی افزود: این 
توافقنامه نخستین توافقنامه چندجانبه 
پیش بینی  که  بوده  ایران  آزاد  تجارت 
تجارت  آن  شدن  اجرایی  با  می شود 
اتحادیه  این  عضو  کشورهای  با  ایران 
تا پنج سال آینده به ۱۸ تا ۲۰ میلیارد 
دلار برسد.قنادزاده همچنین با اشاره به 
اجرای توافقنامه تجارت ترجیهی ایران 
اقتصادی  اتحادیه  عضو  کشور  پنج  و 
اوراسیا گفت: قبل از امضای توافقنامه 
توافقنامه   ۱۳۹۸ سال  از  آزاد،  تجارت 
تجارت ترجیحی بین ایران و کشورهای 
اوراسیا در حال اجرا بوده است. در دو تا 
سه سال اخیر با اجرایی شدن توافقنامه 
با  تجارت  حجم  ترجیحی،  تجارت 
کشورهای عضو اتحادیه اوراسیا دو برابر 

شده است.

با امضای توافق نامه تجارت آزاد با اوراسیا؛
تجارت۲۰میلیارد دلاری تا ۵ سال آینده 

پیش بینی می شود
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جامعه
رامعرفیمیکنیم پاک قانونهوای اجرای در رئیسسازمانحفاظتمحیطزیست:دستگاههایمتخلف

اول  معاون  و  رئیس جمهور  اجرایی  معاونت  با  به زودی  گفت:  محیط زیست  حفاظت  سازمان  رئیس  سلاجقه«  »علی 
رئیس جمهور در قالب ستاد هوای پاک جلسه خواهیم داشت، بعد از آن اگر دستگاه ها به تکالیف خود در راستای اجرای 
شماره 1462 -سه شنبه  5 دی 1402قانون هوای پاک عمل نکنند مطمئن باشند که اسامی همه را اعلام خواهیم کرد.

وزیر کشور گفت: پایین آمدن سطح آب دریای خزر 
شده  خزر  دریای  حاشیه  کشورهای  نگرانی  باعث 
دهه  چند  تا  باشد  طور  همین  شرایط  اگر  است؛ 
آینده دریای خزر خشک شود و باید برای آن چاره ای 

بیندیشیم.
به گزارش دنیای هوادار؛ » احمد وحیدی« وزیر کشور 
ایران  بحران  مدیریت  بین المللی  رویداد  دومین  در 
با  برگزار شد،  )ره(  امام خمینی  در مصلی  که  قوی 
موضوع  یک  مخاطره  و  بحران  موضوع  اینکه  بیان 
جهانی است، اظهار داشت: افزایش سطح تعاملات، 
وقوع،  علل  شناخت  برای  همکاری  و  گفت وگو 
چگونگی وقوع و چاره اندیشی آن بین کشورها بسیار 

مهم است.
الملل  بین  سازمان های  اینکه  بر  تأکید  با  وحیدی 
باید بیش گذشته برای مقابله با بحران ها با یکدیگر 
تعامل داشته باشند، گفت: باید تجربیات حوادث در 

سراسر دنیا در اختیار سایر کشورها قرار گیرد.
بسیار  موضوع  چند  ما  کشور  در  اینکه  بیان  با  وی 
پایین  اول موضوع دریای خزر و  مهم است، گفت: 
برای  نگرانی  باعث  این  که  است  آب  سطح  آمدن 
کشورهای حاشیه دریای خزر شده است؛ پیش بینی 
شده اگر شرایط همین طور باشد تا چند دهه آینده 
دریای خزر خشک شود و باید برای آن چاره ای داشته 

باشیم.
وزیر کشور با بیان اینکه رودخانه های جاری از دیگر 
توسط  اقداماتی  گفت:  است؛  دوم  مسائل  کشور 
برخی از کشورهای همسایه صورت می گیرد که برای 
دیگر کشورها آثار سوء دارد و باید با هماهنگی دیگر 

کشورها صورت گیرد.
سدسازی های  اقدامات  این  از  یکی  افزود:  وحیدی 
کشورهای همسایه و منطقه است که باید با توجه 
به منافع منطقه ای باشد در غیر این صورت آثار زیان 
بار آن را همه منطقه خواهد چشید.وحیدی اضافه 
منطقه ای  هماهنگی  یک  در  داریم  انتظار  ما  کرد: 
کشورهای  هماهنگی  با  و  شود  تشکیل  کمیته ای 
منطقه مسایل ناشی از محیط زیستی، سد سازی ها 

و انحرافات آب مورد بررسی قرار گیرد.
وی گفت: ریزگردها از دیگر مسایلی است که باید به 
آن پرداخته شود و با تبادل با کشورهای منطقه این 

مسئله برطرف شود.
سیلاب ها  همچون  مسائلی  در  اینکه  بیان  با  وی 
را  آن  دانش  و  داد  انجام  پیش بینی هایی  می توان 
از  پیشگیری  برای  راه هایی  گفت:  داریم،  اختیار  در 
زلزله وجود دارد و باید در این حوزه اقدامات علمی 

هماهنگ با دیگر کشورها انجام دهیم.
وحیدی با تأکید بر اینکه آموزش، تمرین و سناریو 
سه عنصر اصلی در مقابله با بحران ها است، افزود: 
توسعه  افزارها  نرم  قالب  در  را  عنصر  سه  این  باید 
را  لازم  آموزش های  بتوانند  شهروندان  تا  دهیم 

دریافت کنند.

روزنه

تاج بخش:
مسئله آب چالشی ترین موضوع 

آینده کشور است
رئیس سازمان هواشناسی کشور گفت: با توجه به 
رخداد تغییر اقلیم و آسیب پذیری منابع آب، ناچار 
به اتخاذ برنامه ریزی درست برای تحقق تعادل پایدار 

در منابع آبی کشور هستیم.
تاج بخش  »سحر  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
در  کشور  هواشناسی  سازمان  رئیس  مسلمان« 
نشست حکمرانی آب در حاشیه سومین نمایشگاه 
افزایش  کرد:  بیان  تهران  در  ژئو  ایران  بین المللی 
خشکسالی ها در کشور سبب شده تا منابع آب زیر 
زمین به شدت برداشت شود و بسیاری از مناطق 
کشور با چالش فرونشست و پیامدهای آن مواجه 
شوند. او ادامه داد: باید برنامه ریزی درستی تدوین 
شود تا با این شرایط، کشور به سمت تعادل پایدار 
در  خصوص  به  شود  هدایت  آبی  منابع  نظر  از 
بخش منابع آب های زیر زمینی که اکنون یکی از 
سخت ترین و پر چالش ترین مسائل کشور را به خود 

اختصاص داده است.
تاج بخش مسلمان افزود: آنچه بدیهی است استفاده 
برنامه ریزی  برای  کشور  موجود  ظرفیت های  از 
مدیریت منابع آب است چرا سناریوهای بلند مدت 
نشان از پیامدهای منفی زیاد تغییر اقلیم در این 

حوزه است.
بهار،  وی تصریح کرد: کره زمین امسال گرم ترین 
احتمالًا  و  پاییز  گرم ترین  تابستان،  گرم ترین 
از زمان ثبت رکوردهای  را  گرم ترین زمستان خود 
جوی تا کنون دیده است و سال ۲۰۲۳ گرم ترین 
افزایش  کرد:  اضافه  تاج بخش  است.  زمین  سال 
خشکسالی، افزایش توفان های گردوخاک و تغییر 
نوع بارش ها و… نمونه های ملموس از پیامدهای 
تغییر اقلیم است که در کشور ما نیز مشاهده شده 
در  بارش  مقادیر  است  ممکن  افزود:  وی  است. 
طول سه دهه تغییر نکند ولی تیپ بارش متفاوت 
می شود، تجربه ما در ایران نشان می دهد که تقریباً 
بیشتر بارش های ما به سمت سیلابی شدن حرکت 
نیز  بارش  مقدار  ما  در کشور  اگر چه  است.  کرده 

کاهش پیدا کرده است.
رئیس سازمان هواشناسی کشور گفت: بر اساس 
اقلیم،  تغییر  دولتی  بین  هیئت  گزارش های 
سناریوهای مختلفی برای شرایط زمین در دهه ها 
و سده های آینده تعریف شده است که در بدبینانه 
ترین حالت دمای کره زمین تا پنج درجه سلسیوس 
افزایش پیدا می کند و پیامدهای وحشتناکی رخ 

خواهد داد. 
تاج بخش ادامه داد: در خوشبینانه ترین حالت و 
در صورت به صفر رسیدن انتشار گازهای گلخانه ای 
روند افزایش دما و پیامدهای ناشی از آن کاهش 
گفت:  کشور  هواشناسی  سازمان  رئیس  می یابد. 
درجه   ۱.۴ تا   ۱.۲ بین  دما  افزایش  روند  اکنون 
سلسیوس در دنیا اتفاق افتاده است و پیامدهای 

آن در قابل مشاهده است.

پژوهشگران و نوآوران برتر محیط 
زیست تجلیل می شوند

سازمان  مردمی  مشارکت های  و  آموزش  معاون 
از  تجلیل  جشنواره  برگزاری  از  زیست،  محیط 
پژوهشگران، فناوران و نوآوران برتر سازمان حفاظت 

محیط زیست خبر داد.
گفت:  مرادی«  نورالله   « هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
نوآوران  و  فناوران  پژوهشگران،  از  جشنواره تجلیل 
چهار  در  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  برتر 
حفاظت  کل  اداره  برتر،  فناور  برتر،  پژوهشگر  گروه 
روز  در  برتر  پژوهشی  طرح  و  برتر  محیط زیست 
از  تجلیل  جشنواره  می شود.  برگزار  دی ماه  پنجم 
پژوهشگران، فناوران و نوآوران برتر سازمان حفاظت 
 ۱۱ الی   ۹ ساعت  از  دی ماه  پنجم  زیست،  محیط 
شهدای  بین المللی  همایش های  سالن  محل  در 
محیط زیست با معرفی نفرات برتر، برگزار خواهد شد.

کشور  مراتع  و  جنگل ها  تحقیقات  مؤسسه  رئیس 
گفت: کاشت یک میلیارد درخت یک طرح بلند مدت 
که  نداریم  اعتقاد  و  است  تدریجی  کاشت  روند  با 
باید تقسیم و هر سال ۲۵۰ میلیون درخت  تعداد 

کاشته شود.
علی آبادی«  علیزاده  »علی  دنیای هوادار؛  گزارش  به 
صبح دوشنبه در آئین بزرگداشت استاد کریم ساعی، 
ایران که در  بنیانگذار علوم نوین منابع طبیعی در 
دانشکده منابع طبیعی دانشکدگان کشاورزی و منابع 
طبیعی برگزار شد، با اشاره به اینکه سپهر کشور ما 
مملو از خاطرات کم نور از گذشته ای باافتخار است، 
جلسات  گونه  این  برگزاری  می رسد  نظر  به  گفت: 

بتواند این خاطرات کم نور را درخشان کند.
طرح مردمی کاشت یکی میلیارد درخت نیازمند ۱۸ 

هزار میلیارد تومان اعتبار
کشور  مراتع  و  جنگل ها  تحقیقات  مؤسسه  رئیس 

با اشاره به اجرای طرح مردمی کاشت یک میلیارد 
درخت در کشور توضیح داد: بنده به عنوان مسئول 
کمیته علمی این حرکت، نقطه نظرات موجود را بر 
اساس یافته های علمی همکاران اعلام کرده ایم. در 
برای  ما  آیا ظرفیت کشور  که  این سؤال  به  پاسخ 
کاشت یک میلیارد درخت مهیاست، باید گفت که 
بله بر اساس تحقیقات انجام شده می توانیم یک 

میلیارد درخت را در کشور بکاریم.
وی در پاسخ به این سؤال که آیا روندی که در سال 
گذشته آغاز شده همان روال درست و مد نظر بوده 
است مطرح کرد: بخشی از روند مدنظر انجام شده 
و بخشی نیز انجام نشده که اجتناب ناپذیر بودند و 
روند کار باید اصلاح شود. در سال اول، تولید نهال 
به خوبی صورت گرفت اما تولید گونه ها آنطور که 
از حد  بیش  برخی گونه ها  نشد،  انجام  بود  مدنظر 
موردنظر تولید شدند و بعضی از آنها نیز در حداقل 

نیز تولید نشدند. علیزاده علی آبادی با بیان اینکه این 
روند قابل اصلاح است و به دلیل یک ایراد کوچک 
نمی توانیم از ادامه حرکت جلوگیری کنیم، عنوان 
کرد: این طرح یک طرح بلند مدت و روند کاشت 
تدریجی است و ما در کمیته  یک میلیارد درخت 
علمی به هیچ وجه اعتقاد نداریم که این تعداد باید 
تقسیم بر چهار شود و هر سال ۲۵۰ میلیون درخت 
کاشته شود. این امر ممکن نیست و اگر هم باشد با 

اشکالاتی موجه خواهد شد.
کشور  مراتع  و  تحقیقات جنگل ها  مؤسسه  رئیس 
اجرای این طرح را نیازمند ۱۸ هزار میلیارد تومان 
هزینه دانست و خاطرنشان کرد: اگر قرار باشد این 
کمیته  نظر  از  شود،  انجام  دولت  اعتبارات  با  امر 
علمی کاشت یک میلیارد درخت در اولویت سازمان 
منابع طبیعی و کشور قرار ندارد و امور واجب تری 
اعتباری هم  اگر  دارند و  قرار  اولویت  داریم که در 
هست باید برای آنها صرف شود. این طرح از ابتدا 
مردمی بود و عمده اعتبارات آن باید از بخش های 

فرا سازمانی منابع طبیعی تأمین شود.
بر ضرورت جلب حمایت بخش های  تأکید  با  وی 
نهادهای  صنعت،  غیردولتی،  دولتی،  از  اعم  دیگر 
کرد:  بیان  طرح  این  اجرای  برای   … و  مردمی 
در  اعتبار  تومان  میلیارد  طرح ۲۳۰  این  آغاز  برای 
تا  یابد  اختصاص  است  امید  که  شده  گرفته  نظر 
با  باید  ما  کند.  به سمت جلو حرکت  بتواند  طرح 
حمایت های مردمی جنگل کاری را در کشور توسعه 
دهیم و در کنار آن از اعتبارات دولتی برای حفظ 
داشته ها و سایر اولویت های سازمان منابع طبیعی 

استفاده کنیم.

اجرای طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت در کشور تدریجی است
رئیس مؤسسه تحقیقات جنگل ها و مراتع کشور:

وزیر کشور در حاشیه رویداد »ایران قوی«:

پایین آمدن آب دریای خــزر نگران کننده است
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دریچه

معاون استاندار: 
پروژه احداث دریاچه مصنوعی 

کرج تحویل شهرداری شد
از  البرز  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
واگذاری پروژه احداث دریاچه مصنوعی کرج به شهرداری 
خبر داد.به گزارش دنیای هوادار؛ »احمد افضلی« با بیان 
این مطلب در نشست تخصصی رسیدگی به مسائل و 
مشکلات این پروژه که در سالن جلسات معاونت عمران 
اظهار  شد،  برگزار  ذیربط  دستگاه های  مدیران  حضور  با 
با هدف ساماندهی  اوایل دهه ۹۰ شهرداری  از  داشت: 
که  قزوین  تهران-  فاصل  حد  در  به ویژه  کرج  رودخانه 
پیشنهاد  بود،  شده  تبدیل  ناایمن  و  نازیبا  محیطی  به 
احداث مجموعه ای تفریحی و گردشگری با عنوان دریاچه 
برخی  دلیل  به  افزود:  کرد.وی  ارائه  را  البرز  مصنوعی 
مسائل فنی در مسیر احداث این طرح، اختلافی میان 
شهرداری و شرکت آب منطقه ای البرز بوجود آمد که منجر 
به طولانی شدن روند اجرای آن شد.این مسئول با اشاره 
به اینکه احداث این دریاچه  می تواند علاوه بر ساماندهی 
ورودی شهر کرج موجب تقویت اقتصاد گردشگری استان 
در  طرح  این  اجرای  محدوده   کرد:  نشان  خاطر  شود، 
ورودی کلانشهر کرج است که می تواند علاوه بر جذب 
کلانشهر  گردشگری  هویت  تقویت  موجب  گردشگران 
کرج و در مجموع استان البرز شود.در این نشست پس 
از ارائه گزارشی از سوی شهرداری کرج، آب منطقه ای 
البرز و دیگر مسئولان مرتبط با موضوع مقرر شد شرکت 
از  آب منطقه ای استان نسبت به اخذ مجوزهای لازم 
راستای  در  مقرر شد  نماید.همچنین  اقدام  نیرو  وزارت 
محیط  حفاظت  کل  اداره  کرج،  شهرداری  با  همکاری 
زیست و میراث فرهنگی و گردشگری استان نیز نسبت 
به اخذ مجوزهای لازم اقدام کنند.عقد قرارداد تفاهم نامه 
آب  شرکت  و  کرج  کلانشهر  شهرداری  میان  همکاری 
منطقه ای البرز در آینده ای نزدیک از دیگر مصوبات این 
نشست بود که از سوی معاون هماهنگی امور عمرانی 

استانداری مورد تأکید قرار گرفت.

صدور اخطار پلمب برای ۱۶ هزار 
واحد بدون مجوز در البرز

اجرای طرح  در  البرز گفت:  اتاق اصناف مرکز  رئیس 
شناسایی و ساماندهی واحدهای صنفی فاقد پروانه 
کسب، حدود ۱۶ هزار واحد بدون مجوز اخطار پلمب 
طرح  کرد:  اظهار  دادخواه«  کردند.»محمد  دریافت 
ساماندهی اصناف از ابتدای آبان ماه سال جاری در 
البرز آغاز شد که طی این مدت از حدود ۷۰ هزار واحد 
صنفی بازدید شده است.وی گفت: طرح ساماندهی و 
شناسایی واحدهای صنفی فاقد پروانه کسب به دستور 
کارشناسان  و  بازرسان  همکاری  با  و  البرز  دادستان 
اتحادیه های صنفی و واحد بازرسی و نظارت اصناف 
این  با  همزمان  گفت:  است.دادخواه  درآمده  اجرا  به 
طرح، واحدهای صنفی متخلف که از درج قیمت و 
صدور فاکتور فروش خودداری می کنند، اعمال قانون 
خواهند شد.وی تأکید کرد: پیروی و احترام به قانون 
برای تمام فعالان صنفی امری ضرورتی و انکارناپذیر 
است، بنابراین فعالیت صنفی خارج از قوانین به هیج 

عنوان پذیرفته نیست و وجهه قانونی ندارد.

کبابی متخلف در کرج پلمب شد
یک  گفت:  کرج  شهرستان  دامپزشکی  اداره  سرپرست 
واحد صنفی کبابی به علت عدم رعایت مسائل بهداشتی 
و  استفاده از سنگدان مرغ در تولید کباب کوبیده پلمب 
صنفی،  واحد  این  افزود:  زاده«  حسین  »فردین  شد. 
و محیط، شرایط  فردی  بهداشت  رعایت  دلیل عدم  به 
با استفاده  پروتئینی و تقلب  نامناسب مواد  نگهداری 
شد.وی  پلمب  قضایی  حکم  اخذ  با  مرغ  سنگدان  از 
نهادهای  ادارات و  با  بازدید مشترک  برنامه  اظهار کرد: 
مرتبط از اماکن و مراکز تهیه و توزیع مواد غذایی مانند 
رستوران ها ، قصابی ها و مرغ فروشی ها به منظور برخورد 
تهدیدکننده سلامت عمومی  بهداشتی  با موارد تخلف 

جامعه، به صورت مستمر در طول سال انجام می گیرد.

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: نهضت مدرسه سازی در استان روند 
بسیار خوبی را طی کرد و تا پایان امسال، ساخت بیش از ۱۰۰ مدرسه تکمیل 
می  شود و باید برای تحقق مصوبه سفر دوم رئیس جمهور به استان تحت 

عنوان ساخت ۱۰۰ مدرسه دیگر نیز با جدیت وارد عمل شویم. 
پرورش  و  آموزش  شورای  در  عبداللهی«  »مجتبی  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
گیرانه،  سخت  شرط های  و  قید  بدون  مسکن  تعاونی های  راه اندازی  افزود: 
ارائه تسهیلات و بسته های تشویقی از سوی شهرداری ها و تخصیص اراضی 

مناسب، از جمله این موارد است.
وی ادامه داد: معلمان از اقشار شریف جامعه با درآمدهای پایین هستند که 
باید به شکل های مختلف برای حمایت از آنها اقدام کنیم از این رو راه اندازی 

و تسهیل روند فعالیت تعاونی ها ضرورت دارد.
عبداللهی با اشاره به اقدامات مؤثری که در راستای ارتقا سرانه های بهداشتی 
و درمانی استان شکل گرفته، گفت: با پیگیری های صورت گرفته و عنایت 
ویژه دولت، تا پایان دولت سیزدهم حدود هزار و ۵۰۰ تخت بیمارستانی به 
مجموعه درمان استان اضافه می شود. استاندار البرز گفت: نهضت مدرسه سازی 
در استان روند بسیار خوبی را طی کرد و تا پایان امسال، ساخت بیش از ۱۰۰ 
مدرسه تکمیل می شود و باید برای تحقق مصوبه سفر دوم رئیس جمهور به 

استان تحت عنوان ساخت ۱۰۰ مدرسه دیگر نیز با جدیت وارد عمل شویم. 

تمامی  دارد  بلکه ضرورت  یا مختل شود  و  کند  روند  این  نباید  افزود:  وی 
متولیان امر پای کار باشند و از ظرفیت خیرین نهایت بهره برداری صورت گیرد 

چراکه خود را متعهد به ساخت حداقل ۳۰۰ مدرسه کرده ایم.
عبداللهی گفت: خیرین، همراهی بسیار خوبی دارند ولی یکی از مشکلات 
سوی  از  باید  که  است  هدف  مناطق  در  مناسب  اراضی  تامین  اساسی، 
برای این موضوع چاره اندیشی  راه و شهرسازی و...  اداره کل  شهرداری ها و 

عاجل شود.
اجتماعی  به مسئولیت های  نیز  را  انبوه سازان  و  باید سازنده ها  افزود:  وی 
آگاه کنیم و طبق ضوابط برای هر ۲۰۰ واحد مسکونی، ساخت یک مدرسه 

الزامی دارد.
استاندار البرز گفت: برای اینکه کلاس ها یک شیفت و ۳۰ نفره شود هزار و ۵۰۰ 
مدرسه در استان نیاز داریم و با توجه به این امر باید نهضت مدرسه سازی با 

اهتمام ویژه ای و به صورت هفتگی دنبال شود. 
وی افزود: باید موانع را از راه خیرین برداریم به مسیر را برای فعالیت آنها 
هموار کنیم، زمانی که یک خیر تحت عنوان بنیاد خیریه نصر متعهد شده ۵۰ 

مدرسه برای البرز بسازد باید آن را ارج نهیم و بسترهای لازم را مهیا کنیم.
عبداللهی گفت: کارگروه شناسایی و احصا اراضی مناسب برای ساخت مدارس 

تشکیل شود و براساس نقاطی که مشخص شده، اقدام کند.
وی با تأکید بر اینکه ساخت و توسعه هنرستان ها در استان باید به شکل ویژه 
دنبال شود، افزود: استان البرز در حوزه کشاورزی بسیار فعال و مطرح است از 
این رو راه اندازی هنرستان های کشاورزی برای این استان یک ضرورت است 

که باید در دستور کار قرار گیرد.
استاندار البرز در بخش دیگری از سخنان خود به انتخابات پیش رو اشاره کرد 
و گفت: به طور قطع جامعه فرهنگیان با توجه به اینکه افرادی موثر و قابل 
احترام در جامعه هستند، نقش مؤثری در تبیین گری و ایجاد شور و مشارکت 
به خصوص جامعه  و  پرشور مردم  از حضور  قدردانی  با  خواهند داشت.وی 
فرهنگیان در استقبال از دومین سفر امیدبخش رئیس جمهور به استان، افزود: 
این حضور بسیار معنادار و امید آفرین بود چراکه نشان از امید و اعتماد مردم 
به خدمتگزاران خود بود.عبداللهی با اشاره به بيانات و تاکیدات مقام معظم 
رهبری در خصوص مشارکت در انتخابات، گفت: بر این اساس همچنان نیز 

مشارکت قشر فرهیخته فرهنگیان موثر و تعیین کننده است.

ساخت ۱۰۰ مدرسه دیگر در استان باید با سرعت دنبال شود
استاندار البرز:

شورین  منتخب  تیم 
کاراته  کان  کای  کمپو 
ایران با کسب ۲۷ مدال طلا، نقره و برنز به مقام نایب 
قهرمانی  مسابقات بین المللی ارمنستان دست یافت.

به گزارش دنیای هوادار؛ این دوره از رقابت ها با حضور 
ورزشکارانی از ۷ کشور در دو بخش کاتا و کومیته روز 
شنبه ۳ دی ماه به میزبانی شهر ایروان ارمنستان برگزار 
شد که در پایان پس از میزبان، تیم کشورمان با کسب 
مقام  به کسب  موفق  برنز  و ۱۲  نقره  مدال طلا، ۹   ۶
نایب قهرمانی شد. در این رده بندی روسیه در جایگاه 

سوم قرار گرفت.برای تیم کشورمان بهار خانی پور، رضا 
قادری، فرناز موثقی، متینا حسن زاده، ایلیا اردستانی و 

سامیار یوسفی شش مدال طلا کسب کردند.
همچنین مینا علیپور، یگانه میرهادیان، مرسانا سادات 
تاجیک،  محمدمهدی  قلاوند،  ابوالفضل  حسینی، 
محمدحسین خدادادی، ستایش پور جوادیان، مهدی 
کردقره چه لو، یکتا قاسمی و ترگل جان بزرگی ۹ مدال 
نقره و یلدا قاسمی، سما شیرازی، مشکاد شاهسواری، 
مریم امیدی، خاطره الماسی، امین تاجیک، محمد رضا 
بوربور کریمی، آتنا باقری، زهرا اینانلو و باران کریمی ۱۰ 

برنز به ارمغان آوردند.
ضمنا متینا حسن زاده و ملیکا حسن زاده هم در بخش 

کاتا صاحب مدال برنز و عنوان سوم شدند.
اعزامی مردان  تیم  گفتنی است سرپرستی و هدایت 
در این مسابقات را سیدمحمد صالحی رئیس شورین 
کمپو کاراته ایران بر عهده داشت.در بخش بانوان هم 
لیدا قربانی به عنوان سرپرست و مربی، تیم کشورمان را 
همراهی کرد.اصغر پارسایی، احمد محمودی فر و میترا 
طاهریان نیز داوران اعزامی کشورمان در این مسابقات 

بودند.

تاتامی
با کسب ۲۷ مدال رنگارنگ بدست آمد: 

نایب قهرمانی تیم منتخب شورین کمپو نایب قهرمانی تیم منتخب شورین کمپو کاراته ایران کاراته ایران 
در مسابقات بین المللی ارمنستاندر مسابقات بین المللی ارمنستان

فرهاد غلامعلی
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استانها
ازپارکهایکرجبهناماستاد»کریمساعی« نامگذارییکی

» محسن کشاورز« رئیس جمعیت همیار کرج گفت: مذاکراتی با شورای اسلامی شهر کرج صورت گرفته تا یکی از 
بزرگترین پارک های کرج به نام استاد »کریم ساعی« بنیانگذار علوم نوین منابع طبیعی نامگذاری شود. وی با اشاره 
شد. خواهد  انجام  منظور  بدین  لازم  مکاتبات  و  اقدامات  گفت:  موضوع  این  از  معابر  نامگذاری  کمیته  استقبال  شماره 1462 -سه شنبه  5 دی 1402به 

باشگاهی که بیش از ۷۰ سال از تأسیس آن توسط 
مرحوم محمود حریری می گذرد انسجام خود را هرگز 
از دست نخواهد داد و در مقابل بی عدالتی های داوری 
سر فرود نخواهد آورد و با قدرت بیشتر و منظم تر از 
را بدون حاشیه  به قهرمانی  همیشه مسیر دستیابی 
از جایگاه  قبل  دوره های  و همچون  کرد  طی خواهد 
آسیا حفظ و  و  ایران  فوتبال  در  رفیع  خود  و  وزین 

حراست خواهد نمود.
شایان ذکر اینکه به جرأت می توان ادعا کرد قابلّیت 
و ارزش های این تیم مردمی که هزاران هوادار دارد، 
زمانی بیشتر آشکار می شود که با وجود فشار اهرم های 
مقام  و کسب  پیشروی  مانع  دارند  که سعی  جانبی 
قهرمانی سپاهان شوند، که کسر چهار امتیاز و جریمه 
سنگین نقدی از سوی فدراسیون فوتبال گویای این 
این  با  ) بیدی نیست که  ناپذیر است  انکار  حقیقت 
بادها بلرزد( و دچار افت تیمی شود که نتایج هفته های 

اخیر مؤید آن است.
مدیران گذشته و حال بعد از سالها تلاش و ممارست 
و  باشگاه سپاهان  اهداف  پیشبرد  باعث  مدیریت  در 
به ویژه  باشگاه  این  زیرمجموعه  تیم های  موفقیت 
فوتبال و هندبال در دو بخش آقایان و بانوان بوده اند و 
با وجود تغییراتی که در مدیریت باشگاه صورت گرفته 
است، سیاست مدیریتی در حدی است که وضعیت 
باشگاه همچنان برمِنوال گذشته ادامه خواهد داشت؛ 
زیرا از مکتب مرحومان محمود حریری و محمود یاوری 
و  فوتبال  کنفدراسیون  که  بطوری  می کنند،  پیروی 
هندبال آسیا و فدراسیون جهانی شناخت کافی از این  
باشگاه قدیمی و ریشه دار دارند که از کارنامه درخشان 
لیگ  در مسابقات  قهرمانی  نایب  و  قهرمانی  چندین 

برتر، جام حذفی و آسیائی برخوردار می باشد.
سیاست گذاری منطقی و قابل قبولی که باشگاه فولاد 
مبارکه سپاهان از خود برجای نهاده وبه واقع تحوّلی 
که در امر باشگاه داری و تیمداری در رشته های مختلف 
سپاهان  که  است   حقیقت  این  گویای  کرده  ایجاد 
ناداوری ها  این  با  و  می ماند  باقی  سپاهان  همیشه 

تضعیف نخواهد شد. 
در دیدار تیم های سپاهان اصفهان و آلمینیوم اراک 
که در هفته چهاردهم مسابقات لیگ برتر فوتبال در 
ورزشگاه خالی از تماشاگر که) به خاطر حکم کمیته 
جلوگیری   ورزشگاه  به  ورود  از  فدراسیون  انضباطی 
شدند( سید وحید کاظمی بی سابقه ترین داوری خود 
های  نام  به  اصلی  و  کلیدی  بازیکن  سه  اخراج  با 
رضا اسدی، برایان دابو و محمد کریمی را به نمایش 
گذاشت و با اخراج هوگو آلمیدا مربی تیم این اتفاق 
ثابت  کشور،  باشگاه های  فوتبال  در  داوری  بی نظیر 
کرد که دل خوشی ازتیم همیشه مطرح سپاهان در 

رقابت های لیگ برتر و حذفی ایران ندارد!
در پی این حوادث ناگوار باشگاه فولاد مبارکه سپاهان  
اعتراضیه ای تنظیم و ارائه کرده است که باهم مرور 

می کنیم.

اعتراض باشگاه سپاهان
 به داوری دیدار با آلومینیوم

باشگاه سپاهان به وضعیت داوری دیدار با آلومینیوم 
اعتراض کرد. در پی قضاوت بحث برانگیز و کارت های 
و  سپاهان  مسابقه  داور  که  بی موردی  قرمز  و  زرد 
بازیکنان  به  دیدار  این  جریان  در  اراک  آلومینیوم 
سپاهان نشان داد و منجر به اخراج ۳ بازیکن و یک 
مربی از این تیم شد، باشگاه سپاهان اعتراض خود را 

به مراجع ذیصلاح در این خصوص ارائه کرد.
لازم به ذکر است، سپاهان در دیدارهای گذشته خود در 
لیگ برتر ۷ بار از ناحیه اشتباهات داوری متضرر شده 

بود و معلوم نیست عدم ورود VAR به همه مسابقات 
ایران قرار است به چه قیمتی تمام شود.

امیدواریم همانگونه که صرعایت جوانمردی و عدالت 
بوده،  تأیید  بازیکنان همیشه مورد  بین تیم ها و  در 
سایر ارکان فوتبال هم قواعد جوانمردای و عدالت را 
با  داریم  انتظار  فوتبال  فدراسیون  از  نمایند.  رعایت 
پیگیری  آلومینیوم،  و  سپاهان  مسابقه  داور  بررسی 

مناسبی را در این خصوص به عمل آورد.

اظهارات مدیر رسانه تیم فوتبال سپاهان
مدیر رسانه ای تیم فوتبال سپاهان گفت:  امسال ۷ 
بار اشتباهات داوری علیه تیم سپاهان بوده است 
و امیدواریم در نوع قضاوت ها برای سپاهان تجدید 
نظر شود.مسعود سعیدی مدیر رسانه ای تیم فوتبال 
سپاهان بعد از بازی با آلومینیوم اراک اظهار داشت: 
آلومینیوم  و  بازی سپاهان  در  امروز  اتفاقات  همه، 
شبکه  مستقیم  و  زنده  پخش  طریق  از  را  اراک 
بی تردید  و  کردند  مشاهده  اصفهان  مرکز  تلویزیونی 
همه صحنه های داوری را مورد بررسی قرار می دهند؛  
اما روند اتفاقات که سبب عصبانیت بازیکن می شود 

را نشان نمی دهند.
علیه  داوری  اشتباهات  امسال  بار   ۷ داد:  ادامه  وی 
تیم سپاهان بوده است و این رفتار با سپاهان سئوال 
برانگیز است، پنالتی برای سپاهان گرفته نمی شود و 
امیدواریم  داده نمی شود،  نشان  نیز  آن  حتی صحنه 
در نوع قضاوت ها برای تیم سپاهان تجدید نظر شود.

فوری  سپاهان  برای  موارد  کرد:  تصریح  سعیدی 
دیگر  تیم های  آرامش  برای  اما  می شود  رسیدگی 

رسیدگی به پرونده ها متوقف شده است.
مدیر رسانه ای تیم فوتبال سپاهان خاطرنشان کرد: 
هواداران حق داشتند در بازی امروز حضور داشته 
باشند، ای کاش به موارد مشابه در ورزشگاه های 
در  ناعدالتی  احساس  تا  رسیدگی می کردند  دیگر 

فوتبال نکنیم ؛ رویکرد سپاهان دوری 
است. بوده  حاشیه ای  مسائل  از 
امیدواریم  گفت:  پایان  در  وی 
متفاوتی  رفتار  داوران  کمیته 
صحبت های  و  دهد  نشان  را 
تأثیر  داور  روی  سرمربی  یک 

نگذارد تا حق سپاهان بیشتر از 
این ضایع نشود. خواندن نظرات 

مدیر تیم سپاهان هم خالی 
از لطف نیست. 

امسال اتفاقات عجیبی برای سپاهان رخ می دهد
یکی  هواداران  نبودن  گفت:  فوتبال سپاهان  تیم  مدیر 
ورزشگاه  در  هواداران  اگر  بود،  ما  شکست  دلایل  از 
می افتاد،  بهتری  خیلی  اتفاقات  قطعاً  داشتند،  حضور 
اما نمی دانم امسال چرا این اتفاقات برای سپاهان رخ 
باشگاه  این  فوتبال  تیم  مدیر  فتاحی،  رضا  می دهد؟  
خبرنگاران  جمع  در  اراک  آلومینیوم  با  بازی  از  پس 
امروز هواداران مان  بازی  در  داشت:  اظهار  و  حاضر شد 
را در ورزشگاه نداشتیم و نبودن هواداران یکی از دلایل 
شکست ما شد ، اگر هواداران در ورزشگاه بودند، قطعاً 
اتفاقات خیلی بهتری می افتاد، اما نمی دانم امسال چرا 
در  افزود:  می دهد؟!وی  رخ  سپاهان  برای  اتفاقات  این 
سایر استادیوم ها اتفاقات بدتری رخ می دهد، اما فقط 
تیم های شهرستانی می رسد؛ هفته گذشته  به  زورشان 
در  گذشته  هفته  ما؛  هفته  این  و  شد  محروم  تراکتور 
افتاد،  بدی  بسیار  اتفاقات  کشور  ورزشگاه های  از  یکی 
آن صادر  برای  راًی  انضباطی هیچ  کمیته  از سوی  اما 
قبل  روز  دو  اما  نگرفت،  برخوردی صورت  هیچ  و  نشد 
ما را محروم از حضور تماشاگر کردند.مدیر تیم فوتبال 
سپاهان در خصوص شرایط بازی، خاطرنشان کرد: بچه ها 
در این بازی زحمت خودشان را کشیدند و مورایس هم 
در مورد بازی با بازیکنان صحبت کرده بود.وی پیرامون 
اخراج ۳ بازیکن سپاهان و مربی تیم در این دیدار گفت: 
در مورد اخراجی ها سؤالی در ذهنم متبادر شده است ؛ 
مجتبی حسینی شب قبل از مسابقه در نشست اعلام 
قبل  فصل  بازی  داور  همان  مسابقه  این  داور  که  کرد 
سپاهان و پیکان است که آن اشتباهات را مرتکب شد و 
امیدوارم این خاطره روی ذهن کاظمی اثر نگذاشته باشد 
و نخواسته باشند که اشتباه خودشان را با اشتباه دیگری 
جبران کنند.فتاحی با بیان اینکه سپاهان تنها هوادارانش 
بازی  ها  درهمه  متوالی  هفته  چند  شد:  متذکر  دارد،  را 
پیروز شدیم و به بازیکنان مان می بالیم، به هواداران قول 
می دهیم که بازیکنان از بازی آینده بیشتر تلاش می کنند 
و با پیروزی این شکست را جبران خواهند کرد.وی در 
مورد"امید نورافکن" اظهار داشت: ۱۰ روزی است 
که در تمرینات حضور پیدا کرده و برای بازی 
آماده  آینده  هفته های  در 

می شود.

 

در شهر

طی 9 ماه انجام شد؛
 دستگیری ۱۳ نیروی قضایی

 و دولتی در سمنان
دادگستری  کل  رئیس  عبداللهی«  »محمدجعفر 
استان سمنان با قدردانی از تلاش های شبانه روزی 
و  حفاظت  مرکز  عملیاتی  و  اطلاعاتی  مأموران 
اطلاعات استان تصریح کرد: طی 9 ماهه گذشته 
تعداد  و  ارسال  مرکز  آن  به  گزارش   350 تعداد 
از شاغلین و مرتبطین دستگاه قضایی و  13 نفر 
سازمان های تابعه استان شناسایی، دستگیر و به 

مراجع قانونی صالح معرفی شدند.
نفوذ،  ادعای  و  کنی  کارچاق  قضایی،  اوراق   جعل 
دولتی،  مأمورین  عنوان  غصب  و  کلاهبرداری 
از  عناوین  نامشروع  ارتباط  و  رشوه  دریافت 

مجرمانه ای این ۱۳ نفر بوده است. 

استاندار آذربایجان شرقی:
توقف فعالیت ایستگاه راه آهن 
خاوران تبریز یک خط قرمز است

فعالیت  توقف  گفت:  شرقی  آذربایجان  استاندار 
ایستگاه راه آهن خاوران تبریز یک خط قرمز است.

اینکه این ایستگاه در  با اشاره به  »عابدین خرم« 
سفر دوم رئیس جمهور به آذربایجان شرقی در نیمه 
افتتاح شده  کامل  طور  به  جاری  ماه  خرداد  دوم 
است، گفت: اگر هم از نظر فنی نواقص یا اختلاف 
نظری بین پیمانکاران و عوامل اجرایی این طرح 

وجود دارد، باید برطرف شود.
نماینده عالی دولت در آذربایجان شرقی با اشاره به 
جابه جایی ۱۱۷ هزار نفر از ایستگاه راه آهن خاوران 
جاری  فعالیت های  کرد:  تأکید  گذشته  ماه   ۶ در 
ایستگاه خاوران ادامه دارد و توقف فعالیت آن خط 

قرمز ماست.

رئیس علوم پزشکی لرستان خبر داد؛
اختصاص دستگاه »ام آرآی« 

پیشرفته به بیمارستان شهدای 
عشایر خرم آباد

رئیس دانشگاه علوم پزشکی لرستان از اختصاص 
بیمارستان  به  پیشرفته  »ام آرآی«  دستگاه  یک 

شهدای عشایر خرم آباد خبر داد.
»بهرام دلفان« گفت: یک دستگاه »ام آرآی« یک و 
نیم تسلا پیشرفته با پیگیری های مستمر از محل 
اعتبارات بانک جهانی وارد استان و تحویل مرکز 
شد.وی  خرم آباد  عشایر  شهدای  درمانی  آموزشی 
تولیدی  محصولات  سری  از  دستگاه  این  گفت: 
آن  متمایز  از وجوه  و  فیلیپس،   - تایماز  کمپانی 
عدم  موجود،  مشابه  دستگاه های  سایر  به  نسبت 
از  امر  این  نیاز به تزریق متناوب هلیم است که 
جنبه های اقتصادی و عملکردی بسیار حائز اهمیت 
 ۵۰ به  نزدیک  دستگاه  این  به روز  ارزش  و  است 

میلیارد تومان برآورد می شود.

۱۰ مجموعه گردشگری در استان 
اصفهان تاسیس می شود

فنی  کمیته  نشست  پنجمین  حاشیه  در 
میراث فرهنگی،  اداره کل  گردشگری  سرمایه گذاری 
کمیته  اعضا  استان،  صنایع دستی  و  گردشگری 
تأسیس ۲ هتل  با  گردشگری  فنی سرمایه گذاری 
جدید در شهر اصفهان و چهار اقامتگاه بومگردی 
به ترتیب در شهرستان های کاشان، آران و بیدگل 
و خمینی شهر موافقت کردند. همچنین با تأسیس 
سه اقامتگاه سنتی در شهر تاریخی کاشان با نجات 
بخشی سه خانه تاریخی و تأسیس یک هتل جدید 
در شهرستان لنجان و تأسیس یک مجتمع خدماتی 
بین راهی در شهرستان آران و بیدگل در شمالی ترین 

محور استان موافقت شد.

اتفاقاتی که در فوتبال ایران بی سابقه بوده است!

بی عــدالتی در داوری
اگر قبول داشته باشیم تیم  ریشه دار سپاهان دارای ساختاری است که روند کاری خود را بر اصالت و سابقه درخشان گذارده که 
به تصدیق همگان بر پایه های مستحکم و قوی بنا شده است، با این ناداوری ها در هم کوبیده نمی شود و این بنای مستحکم فرو 

نمی ریزد. زیرا از مدیران شایسته و با کفایتی برخوردار بوده و هرگز اجازه نخواهند داد چنین اتفاقی رخ دهد.

اصغرقلندری
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جدال حساس گل گهر و 
یک  تساوی  با  استقلال 
بر یک به پایان رسید تا این بازی هم به کام پرسپولیس 

تمام شود.
بازی دو تیم تقریبا تماشایی از آب درآمد و  سیرجانی ها 
خطرناک  فرصت های  اصلی شان  مهره   ۴ غیبت  به رغم 
خلق  حریف  قدم   ۱۸ در  صدرنشین  به  نسبت  را  بیشتری 
از وجود مهره های غایبشان سود می بردند  آنها  اگر  کردند، 
شاید روز سخت تری را برای استقلال رقم می زدند.  داوری 
هم در این دیدار باز با حرف و حدیث هایی همراه شد، به 
طوری که هر دو گل بازی محل تشکیک کارشناسان داوری 
قرار گرفت و باز نشان داد که داوری ما پیش و بیش از "وی 
ای آر" محتاج افزایش سطح دانش، آگاهی، بینش، کارآیی 

و بازدهی داوران است.
استقلال اما، باز اسیر نبردن و کسب حداقل امتیاز در خارج 
از خانه شد، گویا این روند به عادت این تیم تبدیل شده 
است که می تواند جایگاه آنان را در جدول تغییر دهد هم 

چنانکه فعلا به تهدیدی برایشان منجر شده است.
 کسی منکر این نیست که ابزار نکونام برای قهرمانی، کافی 
نیست ولی صدرنشین بودن با همین ابزار نیز توقعات را 
از تیم استقلال بالا می برد. ساده ترین بیان این است که؛ 
وقتی با این نفرات به صدر رسیدند و در صدر هم ماندند 
پس توانایی حفظ آن و رسیدن به قهرمانی را نیز می توانند 

داشته باشند. البته دلیل جامعی نیست ولی محل درنگ 
نیز می باشد از آن جهت که برطرف کردن ایرادات تیمی و 
از همین نفرات- که  ضعف های هم چنان پابرجای برخی 
گویا رشد و پیشرفت خویش را چندان نمی پسندند- می تواند 
کمک شایانی به تداوم صدرنشینی آبی پوشان کند، هرچند 
تقویت تیم می تواند طی این مسیر را راحت تر و ممکن تر 
نماید. نکونام و دستیارانش باید در پی رفع نقایصی باشند 

که از عوامل عدم کسب پیروزی استقلال در بازی های بیرون 
خانه است؛ حتی برابر فولادی که پایین نشین جدول است. 
نکونام و کادرش باید بررسی کنند که چرا برخی از بازیکنان 
از ظرفیت های خود را بطور مداوم  توانایی استفاده بهینه 
ندارند؟ به نظر می رسد استقلال علاوه بر تقویت نفرات درون 
زمین به تقویت کادر فنی نیز محتاج است. شاید یک تمرین 

دهنده مجرب بتواند خیلی از این مسائل را کاهش دهد.

استقلال، همچنان اسیر تساوی در خارج از خانه  

دریچه

علت اختلال در اینترنت ثابت 
اعلام شد

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شرکت مخابرات 
این  مراکز  از  یکی  در  فنی  اختلال  بروز  از  ایران 
شرکت خبر داد که سبب شد اینترنت ثابت برخی 

مشترکان دچار مشکل شود.
امور  و  ارتباطات  مدیرکل   - بیدخام  محمدرضا 
بین الملل شرکت مخابرات ایران- درباره اختلال رخ 
داده توضیح داد: در یکی از مراکز مخابرات از ساعت 
۱۱ روز  دوشنبه اختلال فنی رخ داد و سبب شد 
اینترنت های ثابت مشترکان در برخی مناطق دچار 

اختلال شود.
این  و  تأکید کرد: در حال پیگیری هستیم   وی 

موضوع به زودی رفع خواهد شد.
هستیم  این  دنبال  به  گفت:  پایان  در  بیدخام 
هزینه ای که در این چند ساعت به مشتریان تحمیل 

شده است را با بحث شارژ  بسته ها جبران کنیم.

فرار مالیاتی هزار میلیارد تومانی 
یک برند معروف لوازم خانگی 

 ۱۰۰۰ مالیاتی  فرار  کشف  از  مالیاتی  امور  سازمان 
لوازم  معروف  برند  یک  سوی  از  تومانی  میلیارد 

خانگی در استان خوزستان خبر داد.
مالیاتی  امور  کل  اداره  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
خوزستان در راستای بررسی تعدادی از کارت های 
بازرگانی صوری و اجاره ای با انجام اقدامات گسترده 
و همه جانبه به شبکه درهم تنیده ای از شرکت های 
زیرمجموعه ی نمایندگی یکی از برندهای معروف 

کالای خانگی دست یافت.
امور  اداره  کل  مدیر   - خورشیدی  علی  گفته  به 
سوء  با  شرکت ها  این  خوزستان،  استان  مالیاتی 
به  اقدام  اجاره ای،  بازرگانی  کارت های  از  استفاده 
واردات کالاهای آن برند و قطعات مورد نیاز جهت 
از  کرده اند.وی  کالاها  آن  فروش  از  پس  خدمات 
کشف فرار مالیاتی ۱۰۰۰ میلیارد تومانی این برند 

معروف کالای خانگی در استان خبر داد.
خورشیدی افزود: به دلیل تعدد کارت های بازرگانی 
اجاره ای و صوری استفاده شده در سال های مختلف 
میزان دقیق فرار مالیاتی صورت گرفته تحت بررسی 

و اقدام تخصصی است.

 تکذیب دریافت مالیات
 از مستأجران

سازمان امور مالیاتی، اخبار منتشر شده درباره اخذ 
سال  بودجه  لایحه  طبق  اجاره نشین ها  از  مالیات 

۱۴۰۳ را کذب و غیر واقعی اعلام کرد.
به گزارش دنیای هوادار؛ پس از ارائه لایحه بودجه 
۱۴۰۳ از سوی دولت به مجلس، شایعاتی در فضای 
اجاره نشین ها  اینکه  بر  مبنی  شد  مطرح  مجازی 
آپارتمان، مالیات  از یک  باید معادل ۷ متر مربع 
پرداخت کنند.سازمان امور مالیاتی در واکنش به 
این موضوع اعلام کرد: »خبرهای منتشره در فضای 
مجازی مبنی بر اینکه طبق لایحه بودجه سال ۱۴۰۳ 
اجاره نشین ها هم باید معادل ۷ متر مربع از یک 
آپارتمان، مالیات پرداخت کنند، به هیچ وجه صحت 
نداشته و از اساس کذب و غیرواقعی است. این نوع 
اخبار صرفا با هدف تشویش اذهان عمومی صورت 
بر اساس ماده ۵۳  گرفته است.«بنابراین گزارش، 
قانون مالیات های مستقیم، درآمد مشمول مالیات 
املاکی که به اجاره گذاشته می شوند، عبارت است 
پس  غیرنقدی  و  نقدی  از  اعم  مال الاجاره  کل  از 
و  بابت هزینه ها و استهلاکات  از کسر ۲۵ درصد 
تعهدات مالک نسبت به مورد اجاره؛ بنابراین ۷۵ 
درصد درآمد اجاره املاک مشمول مالیات بوده و 

۲۵ درصد آن معاف از مالیات است.
البته در تهران خانه های با مساحت کمتر از ۱۵۰ متر 
و در سایر نقاط کشور واحدهای کمتر از ۲۰۰ متر 

مربع از مالیات معاف هستند.

ز مستطیل س�ب

وزیر ورزش و جوانان گفت: منابع لازم برای تکمیل 
پروژه بزرگ ورزشی تهران را از محل تهاتر وزارت نفت 
با این وزارتخانه داریم، تأمین  با تفاهم نامه ای که 

خواهیم کرد.
به گزارش دنیای هوادار؛ » کیومرث هاشمی« با اشاره 
به برگزاری جلسه نهایی امضای تفاهم نامه همکاری 
احداث مجموعه بزرگ فرهنگی ورزشی شهر تهران 
که با حضور محمد مخبر، معاون اول رئیس جمهور 

مجموعه  یک  مجموعه  این  کرد:  بیان  شد،  برگزار 
بین المللی است بدین معنا که تمام فدراسیون های 
این  در  می توانند  بین المللی  عرصه  در  ما  ورزشی 
کنند. فعالیت  بین المللی  رویدادهای  از  مجموعه 

و  دارند  مردم  که  دغدغه هایی  کرد:  اضافه  وی 
پروژه ها  تکمیل  برای  گذشته  در  که  بدقولی هایی 
شده، اصولا به خاطر عدم تأمین منابع بوده است. 
این درحالی است که منابع لازم برای تکمیل این 

پروژه را از محل تهاتر وزارت نفت با تفاهم نامه ای 
که با این وزارتخانه داریم، تأمین خواهیم کرد و از 
روز اول جواد اوجی)وزیر نفت( حمایت کامل را از 

این پروژه داشت.
وزیر ورزش و جوانان افزود: دغدغه ای برای پرداخت 
پول به پیمانکار مجموعه نخواهیم داشت و بلافاصله 
به ازای کاری که در مجموعه صورت می گیرد، نفت 

پرداخت می کنیم.

وزیر ورزش و جوانان:

هزینهاحداثمجموعهورزشیتهرانازمحلتهاترنفتیپرداختمیشود

تفاهم نامه  امضاء  از  پس  جمهور  رئیس  اول  معاون 
همکاری احداث مجموعه بزرگ فرهنگی - ورزشی شهر 
تهران گفت: منابع مالی برای اجرای این طرح از طریق 

تهاتر نفت با طرف چینی تأمین  شده است.
به گزارش دنیای هوادار؛ »محمد مخبر« روز دوشنبه در 
مراسم امضای تفاهم نامه همکاری احداث مجموعه بزرگ 
فرهنگی ورزشی شهر تهران با اشاره به اینکه تمامی ابعاد 
مختلف این طرح به صورت جهادی پیش رفته است، 
گفت: یکی از ویژگی های بارز این طرح این است که 
بررسی  دقت  به  طرح  مختلف  جوانب  و  ابعاد  تمامی 
شده و مسائل مختلف مرتبط با آن مدنظر قرار گرفته 
است.وی روش مناسب تأمین  مالی را یکی از مهمترین 
موضوعات در اجرای پروژه های مختلف برشمرد و افزود: 
تأمین  منابع مالی برای اجرای این طرح از طریق تهاتر 
نفت پیش بینی شده که سابقه کمتری در کشور دارد و 

اطمینان بخش است.
مخبر احداث یک ورزشگاه و مجموعه بزرگ ورزشی برای 
شهر تهران را یک ضرورت جدی توصیف کرد و افزود: همه 
ورزشکاران و ورزش دوستان که تقریبا آحاد جامعه را در 
بر می گیرند، مخاطب این طرح هستند و ساخت این 

مجموعه خدمتی به همه این عزیزان خواهد بود.
وی با اشاره به اینکه از زمان دستور رئیس جمهور تا 
زیادی  مدت  تفاهم نامه  این  تدوین  و  گیری  تصمیم 

سپری نشده است، خاطر نشان کرد: انتظار این است که 
این پروژه در کوتاهترین زمان ممکن به نتیجه برسد و 
مردم و جوانان هر چه زودتر بتوانند از مزایای آن بهره مند 
شوند.این تفاهم نامه با هدف فراهم کردن زیرساخت ها 
فرهنگی  بزرگ  احداث »مجموعه  برای  امکانات لازم  و 
و ورزشی در طرح ویژه شهر فرهنگی و مذهبی تهران« 
به  ایران  معماری  و  شهرسازی  عالی  شورای  مصوب 
مساحت ۳۷۰ هکتار برای برگزاری رویدادها و مسابقات 
ورزشی ملی و بین المللی، با لحاظ شرایط و رعایت قوانین 
ریاست جمهوری«،  اول  به »معاونت  و مقررات مربوط 
و  ورزش  »وزارت  جمهوری«،  ریاست  اجرایی  »معاونت 
جوانان«، »وزارت نفت«، »سازمان برنامه و بودجه کشور«، 
»استانداری تهران«، »شهرداری تهران« و »آستان مقدس 
حضرت امام خمینی)س(« تنظیم و امضا شد. بر اساس 
متن این تفاهم نامه »وزارت ورزش و جوانان« موظف شد 
نسبت به شناسایی و انتخاب شرکت مشاور ذی صلاح 
مطالعات  انجام  و  بررسی  برای  خارجی  یا  و  داخلی 
راهبردی »طرح جامع شهر آفتاب« و تهیه طرح اجرایی 

فنی، اقتصادی و معماری پروژه »مجموعه بزرگ فرهنگی 
و ورزشی شهر آفتاب« اقدام کند.همچنین دستگاه اجرایی 
پروژه »شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی کشور« 
تعیین و منابع مورد نیاز از محل مازاد فروش نفت خام و 
میعانات گازی )معادل سهم دولت( توسط »وزارت نفت« 

و با تخصیص سازمان برنامه و بودجه تعیین شد.
»آستان مقدس حضرت امام خمینی)س(« نیز براساس 
توافق انجام شده موظف شد اقدامات لازم را نسبت به 
تأمین  اراضی مورد نیاز برای اجرای پروژه مذکور انجام 
دهد. بر اساس بندهای این تفاهم نامه انجام مطالعات 
خاک شناسی، ژئوتکنیک، لرزه شناسی، تجزیه و تحلیل 
ویژگی های طبیعی، کالبدی، مخاطرات طبیعی و زیست 
محیطی زمین، بافت اطراف، توپوگرافی و شیب طبیعی 
اراضی معرفی شده می بایست پیش از شروع عملیات 
و  هماهنگی  منظور  به  همچنین  شود.  انجام  اجرایی 
تسهیل و پیگیری امور اجرایی پروژه مذکور و مشخص 
شدن تعهدات دستگاه های اجرایی، مقرر شد کارگروهی 
مرکب  جمهوری«  ریاست  اجرایی  »معاونت  نظر  زیر 
ریاست  اجرایی  »معاونت  الاختیار  تام  نمایندگان  از 
جمهوری«، »وزارت ورزش و جوانان« )شرکت توسعه و 
نگهداری اماکن ورزشی کشور(، »وزارت نفت«، »سازمان 
»آستان  و  تهران«  »شهرداری  کشور«،  بودجه  و  برنامه 

مقدس حضرت امام خمینی )س(« تشکیل شود.

بــاحضورمعاوناولرئیسجمهور؛

توافقنامهاحداثمجموعهورزشــیجدیدتهراننهاییشــد

عبدالله دارابی



روزنامه

77 فرهنگ
»انتظار«محمدمعتمدیبایکگروهخارجیجهانیشد

پروژه »انتظار« اثر مشترک محمد معتمدی خواننده موسیقی ایرانی و مجموعه »رامبراند تریو« از یک نشریه معتبر اروپایی به 
عنوان بهترین آلبوم سال کشور هلند معرفی شد. این نشریه فهرستی از ۲۵ آلبوم برتری را که در سال ۲۰۲۳ در هلند منتشر شده اند 
شماره 1462 -سه شنبه  5 دی 1402ارائه کرده و در این میان، اثر مشترک محمد معتمدی و »رامبراند تریو« را به عنوان بهترین آلبومِ سالِ این کشور معرفی کرده است.

کیمیاگر
آثار  از  یکی  »کیمیاگر«  کتاب 
برجسته  و پرفروش نویسنده  به نام 
روایتی   کوئیلو«  »پائولو  برزیلی 
که  بی تابی  روح  از  جذاب  است 
در جست و جوی سلوک و رسیدن 
است.کیمیاگر که در بیش از 150 
از  بیش  به  و  انتشار  دنیا  کشور 
ایده  است،  ترجمه شده  زبان   52
داستان های  از  یکی  از  اصلی اش 
هزار و یک شب و داستانی کوتاه 

به نام دو رویابین از خورخه لوئیس بورخس یک نویسنده  آرژانتینی، گرفته شده 
است. کیمیاگر با در هم آمیختن جادو، عرفان، خرد و شگفتی به رمانی کلاسیک 
در عصر مدرن تبدیل شده است. میلیون ها نسخه از این رمان فوق العاده موفق 
در سراسر جهان به فروش رسیده و پائولو کوئیلو با خلق این اثر، توانسته زندگی 

مخاطبین بی شماری را دگرگون سازد. 

معرفی کتاب

سد معبر
فیلمی  عنوان  معبر«  »سد 
کارگردانی  به  که  است  سینمایی 
 ۱۳۹۵ سال  در  قرایی  محسن 
دی   ۶ تاریخ  در  و  شد  ساخته 
اکران  ایران  در سینماهای   ۱۳۹۶
شده است. فیلم سد معبر حاصل 
و  روستایی  سعید  همکاری 
محسن قرایی است و قطعا این 
هردوی  به  متعلق  باید  را  فیلم 
این نام ها دانست. گواه این مدعا 
وجود رگه هایی از فیلم »بی همه چیز« ساخته قرایی و فیلم های »ابد و یک 
روز« و »متری شیش و نیم« ساخته روستایی است که در سد معبر نهفته 
است. روستایی فیلمنامه »سد معبر« را نوشته و قرایی آن را کارگردانی کرده 
است. این فیلم پس از فیلم خسته نباشید! دومین اثر این فیلمساز در مقام 

کارگردان بوده است.

معرفی فیلم

مدیرکل اداره نظارت بر نمایش سازمان سینمایی از نیم 
بها شدن قیمت بلیت سینما در ۲ روز دوشنبه و سه 

شنبه هر هفته خبر داد.
مدیرکل  سهرابی«  الله  »روح  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
با  گفت:  سینمایی  سازمان  نمایش  بر  نظارت  اداره 
موافقت رئیس سازمان سینمایی کشور، از هفته آینده 
)۱۱ دی ماه( بلیت سینما در روزهای دوشنبه و سه شنبه 
نیم بها می شود. چنانچه این طرح در این بازه زمانی 
معین به نفع مخاطبان و اقتصاد سینما باشد، اجرای 
از  پس  صورت  این  غیر  در  داشت.  خواهد  ادامه  آن 
اجرای آزمایشی، به همان شیوه قبل یعنی نیم بها بودن 

یک روز در هفته، باز می گردد.
در  نمایش سازمان سینمایی  بر  نظارت  اداره  مدیرکل 
مورد وضعیت بلیت سینما بیان کرد: پس از بررسی های 

کارشناسی و ارزیابی همه شرایط تولید و عرضه، طبق 
موافقت  و  نمایش  صنفی  شورای  پیشنهاد  و  مصوبه 
رئیس سازمان سینمایی قیمت بلیت سینما در ساعات 
پیک و سانس های طلایی روزهای پنجشنبه و جمعه 

در سینماهای مدرن به صورت شناور تا سقف ۸۰ هزار 
تومان و در سینماهای ممتاز تا سقف ۶۰ هزار تومان 

در اختیار مدیر سینما خواهد بود.
وی عنوان کرد: همچنین قیمت بلیت طبیعی همانند 
سینماها  کیفی  درجه  به  توجه  با  گذشته  سال  یک 
کماکان به صورت شناور بین مبلغ ۲۰ تا ۶۰ هزار تومان 
عادلانه  شرایط  ایجاد  جهت  در  و  شد  خواهد  عرضه 
بلیت  قیمت  سینما،  مخاطبان  عموم  برای  فرهنگی 
در روزهای میانی هفته یعنی دوشنبه و سه شنبه هر 

هفته نیم بها خواهد شد.
شیوه  در  تغییر  این  با  گفت:  پایان  در  سهرابی 
از علاقه  بیشتری  تعداد  انتظار می رود  قیمت گذاری، 
مندان و دنبال کنندگان سینما از آثار روی پرده دیدن 
کنند و اقتصاد سینما نیز رونق بیشتری را تجربه کند.

قیمت بلیت سینماها ۲ روز در هفته نیم بها می شود
به صورت آزمایشی؛

داستان جلد

 

رویداد

»کت چرمی« و »شماره ۱۰« 
مسافر داکا شدند

از  چرمی«  »کت  و   »۱۰ »شماره  سینمایی  فیلم های 
 ۲ در  رقابت  برای  فارابی  سینمایی  بنیاد  محصولات 
بنگلادش  به  بخش بیست  و دومین جشنواره »داکا« 

می روند.
حمید  کارگردانی  به   »۱۰ »شماره  سینمایی  فیلم  
روایت گر  اصغری،  ابراهیم  تهیه کنندگی  و  زرگرنژاد 
داستان یکی از رزمندگان ایرانی است که اواخر جنگ 
اردوگاه  از  اسارت درمی آید و می خواهد  به  تحمیلی 
فرار کند در بخش رقابتی سینمای آسیا جشنواره داکا 
میرزامحمدی  حسین  کارگردانی  به  چرمی«  »کت   و 
عیسی  قصه  که  حجازی  کامران  تهیه کنندگی  و 
فرهمند، بازرس سازمان بهزیستی است که در حین 
بررسی تخلفات مالی یکی از مراکز، متوجه یک باند 
فساد اقتصادی و ترانزیت مواد مخدر توسط دختران 
این  بخش سینمای جهان  در  بد سرپرست می شود 

جشنواره حضور پیدا می کنند.
پیش از این نیز فیلم سینمایی »کاپیتان« به کارگردانی 
که  امامی  صابر  سید  تهیه کنندگی  و  حمزه ای  محمد 
روایت گر زندگی عیسی، نوجوانی است که آرزوی دیدن 
فیلم های  رقابتی  بخش  در  حضور  برای  دارد  را  دریا 

کودکان جشنواره داکا انتخاب شده بود.
از  »داکا«  فیلم  بین المللی  دومین جشنواره  بیست  و 
بیستم تا بیست  و هشتم ژانویه ۲۰۲۴ برابر با سی ام دی  

تا هشتم بهمن  در بنگلادش برگزار می شود.

 مجید رضوی 
در کانادا کنسرت می دهد

مجید رضوی خواننده پاپ، سال جاری کنسرت هایی را 
در چند شهر کشور کانادا برگزار خواهد کرد.

محمدرضا خانزاده تهیه کننده کنسرت های مجید رضوی 
با ارائه جزئیاتی در این باره توضیح داد: بر اساس برنامه 
ریزی های صورت گرفته، مجید رضوی بهمن ماه سال 
جاری در شهرهای تورنتور، ونکوور، مونترال و کلگری 
کشور کانادا مجموعه کنسرت هایی را برگزار خواهد کرد.
فصل  آغاز  از  قبل  مجیدرضوی  گزارش  این  اساس  بر 
هجدهم  روز  بین المللی اش،  های  کنسرت  تور  جدید 
دی ماه نیز در قالب هشتمین دور کنسرت های تهران 
بین  نمایشگاه  میلاد  در سالن  میزبان مخاطبان خود 

المللی تهران خواهد بود.

اعلام زمان برگزاری مرحله ملی 
شانزدهمین جشنواره موسیقی 

نواحی ایران
نواحی  موسیقی  جشنواره  شانزدهمین  ملی  مرحله   
ماه  در دی  رودکی  تالار  میزبانی  به  و  تهران  در  ایران 
سال جاری برگزار خواهد شد.مرحله پایانی شانزدهمین 
جشنواره موسیقی نواحی ایران با عنوان ملی از ۱۶ تا 
با دو  ۱۹ دی ماه در تهران و به میزبانی تالار رودکی 
بخش»اجرای صحنه ای« و »پژوهشی« برگزار خواهد شد 
که جزئیات آن متعاقبا از سوی ستاد جشنواره اعلام 

خواهد شد.

»بایکوتِ« ایرانی در ایتالیا
تهیه کنندگی  و  کارگردانی  به  »بایکوت«  کوتاه  فیلم 
امین رفیعی و نویسندگی سولماز اعتماد به بیست و 

هشتمین جشنواره کاپری هالیوود راه  یافت.
جشنواره کاپری هالیوود مراسم اهدای جوایز سالانه را 
و  بین المللی  رقابت های  در  بهترین ها  از  تجلیل  برای 
داخلی برگزار می کند. این جشنواره ۲۶ دسامبر ۲۰۲۳ تا 
۲ ژانویه ۲۰۲۴ در جزیره کاپری در ایتالیا برگزار می شود.

پارلمانی مدیترانه  این جشنواره تحت حمایت مجمع 
از سوی وزارت میراث فرهنگی، فعالیت ها و  برگزار و 

گردشگری ایتالیا پشتیبانی می شود.
هر ساله بیش از ۲۰۰ فیلم از کشورها و ژانرهای مختلف 

در این جشنواره به نمایش در می آید.

مدیر کل میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
البرز با اشاره به مراحل پیشرفت پل تاریخی کرج گفت: 
اکنون طاق پل خاتون بر اساس الگوی طاق موجود در 

حال اجرا است.
به گزارش دنیای هوادار؛  »رحیم خاکی« ضمن اعلام 
این خبر گفت: مرمت پل به نحوی است که از استحکام 
لازم برای تردد عابران پیاده و گردشگران برخوردار باشد.

به گفته مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع  
دستی استان البرز پس از اجرای طاق مراحل سبک سازی 

طاق و کف فرش صورت می گیرد.
لحاظ  از  که  بخش هایی  پل  مرمت  در  افزود:  خاکی 
سازه ای و ایستایی غیر قابل نگهداری است و مرمت های 
غیراصولی دوره های مختلف که باعث سنگینی پل شده 
بود، برداشته شد. پس از اقدامات فنی استحکام بخشی 
و اجرای قسمت پایه ها و پایین پل، اکنون قسمت طاق 

پل به شکل پر در حال اجراست.
به گفته مدیرکل میراث  فرهنگی البرز بر اساس قرارداد 
با پیمانکار، پیش بینی می شود مرمت پل یک سال دیگر 

به طول بیانجامد.
قدمت بنای اولیه پل خاتون بر اساس برخی مستندات 
تاریخی به دوران سلجوقی نسبت داده می شود که البته 
دوره تکمیل و تعمیر و رونق آن به زمان شاه عباس 
صفوی برمی گردد و در مستندات تاریخی بسیاری از آن 

نام برده شده  است.
این پل به منظور ایجاد ارتباط بین دو سوی رودخانه 
کرج و در محلی مناسب بنا شد و از ابتدای ساخت مورد 
بهره برداری قرار گرفت؛ اما در سال ۱۳۳۰ که خسارات 

زیادی در اثر عبور و مرور وسایل نقلیه به پل وارد شد. 
با ساخته شدن پل جدید در کنار آن عبور و مرور از روی 
این پل قطع و از آن دوره تاکنون حفظ و به طور مستمر 

زیر نظر کارشناسان آثار تاریخی مرمت شده است.
این پل با نام »پل دختر«، »پل شاه عباسی«، »پل تاریخی 

اساس  بر  که  می شود  شناخته  خاتون«  »پل  و  کرج« 
مستندات تاریخی نام »خاتون« را می توان قدیمی ترین 

نام این پل منسوب به دوره سلجوقی عنوان کرد.
در   ۳۵۰۱ شماره  با   ۱۳۷۹ سال  در  کرج  تاریخی  پل 

فهرست آثار ملی ایران به ثبت رسیده  است.

مدیر کل میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز:

مرمت پل خاتون کرج به طاق رسید
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